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 Protokół nr 181/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 października 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek Przewodniczącego 
zdjęto z porządku posiedzenia punkt:  
 
1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt:                                       
„E-administracja w Powiecie Nowomiejskim – etap III – cyberbezpieczeństwo”. 
Pan Starosta wyjaśnił, że jeśli chodzi o powyższą uchwałę to nie mamy jeszcze całkowitej 
wartości dofinansowania projektu. 
Za zdjęciem punktu z porządku posiedzenia głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów Nr 179/2023, 
180/2023. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 179/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 179/2023 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 180/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 180/2023 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosków w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez negocjacji dla zadania Przebudowa 
przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że zadanie będzie współfinasowane z Funduszu Rozwoju 
Dróg w roku 2023. Dodała, że do 15.12.2023 r. musi być podpisana umowa z wykonawcą.       
W związku z powyższym postępowanie przetargowe musi być ogłoszone w dniu dzisiejszym. 
Nadmieniła, że wnioski na realizację zadań były składane już w marcu, natomiast dopiero w 
październiku pojawiła się lista rankingowa. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Wnioski w sprawie wszczęcia procedury postepowania o udzielenie zamówienia publicznego 
stanowią załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez 
negocjacji dla zadania Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych.  
 
Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia postępowania, w skład której wchodzą: 

1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
4. Członek komisji – Beata Widźgowska 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia  przystąpienia do realizacji  projektu pt. „Termomodernizacja 
budynku administracyjno-biurowego położonego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 
Lubawskim”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Domżalska - inspektor do spraw pozyskiwania funduszy 
zewnętrznych / 
 

Pani Domżalska poinformowała, że całkowita wartość dofinansowania wynosi 3 420 000 zł, 
przewidywana całkowita wartość inwestycji wyniesie 3 800 000 zł, wkład własny wyniesie 
380 000 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przyjęcia przez Powiat Nowomiejski zadania publicznego z zakresu administracji 
rządowej.  
/na posiedzenie wszedł pan A. Kowalczyk – naczelnik Wydziału Zarzadzania Kryzysowego/ 
 

Pan Kowalczyk poinformował, że kwalifikacja wojskowa odbędzie się wcześniej, to jest w 
terminie od 01.02.2023 r. do 30.04.2023 r. Dodał, że porozumienie z Wojewodą Warmińsko – 
Mazurskim na realizację zadania będzie podpisane bezterminowo (wcześniej było 
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podpisywane na rok). W związku z powyższym uchwała Rady Powiatu będzie obowiązywać 
przez kolejne lata. Nadmienił, że kwalifikacja wojskowa odbędzie się w pomieszczeniach po 
Powiatowym Środowiskowym Domu Samopomocy. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pan A. Kowalczyk opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wniosku o udzielenie wsparcia finansowego w ramach Priorytetu 3 „Narodowego Programu 
Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025”, kierunek interwencji 3.2. Zakup nowości 
wydawniczych oraz elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych i pedagogicznych.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku złożyła do 
organu prowadzącego wniosek o udzielenie wsparcia finansowego na zakup nowości 
wydawniczych oraz elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych i pedagogicznych. 
Wyjaśniła, że wniosek będzie złożony za pośrednictwem powiatu do Wojewody Warmińsko – 
Mazurskiego. Dodała, że kwota dofinansowania wyniesie 12 000 zł, wkład własny 3000 zł, 
całkowity koszt realizacji zadania 15 000 zł.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 354/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przydzieleniem godzin zajęć 
rewalidacyjnych dla dwóch uczniów klas pierwszych, po dwie godziny dla każdego ucznia. 
 

Zarządzenie Nr 354/2023 stanowi załącznik nr 5. 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 359/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przydzieleniem 15,5 godzin nauczania 
indywidualnego dla ucznia klasy trzeciej w technikum, zgodnie z orzeczeniem o potrzebie 
nauczania indywidualnego. 
 

Zarządzenie Nr 359/2023 stanowi załącznik nr 6. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 362/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z rezygnacją uczniów z zajęć fizyki na 
poziomie rozszerzonym. 
Zarządzenie Nr 362/2023 stanowi załącznik nr 7. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i 
Inwalidów, Oddział Rejonowy Nowe Miasto Lubawskie, któremu zlecono realizację zadania 
publicznego.  
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 8. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania Rozwoju 
Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację zadania 
publicznego. /umowa nr 17/2023/    
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 9. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania Rozwoju 
Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację zadania 
publicznego. /umowa nr 31/2023/    
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 11. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do protokołu. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
przeprowadzonej w Zaborskim Towarzystwie Naukowym w Brusach.  
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do protokołu. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/  
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.  
/na posiedzenie weszła pani I. Mroczkowska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/  

Pani Mroczkowska poinformowała, że konsultacje odbyły się w dniach od 13.10.2023 r. do 
20.10.2023 r., natomiast spotkanie z organizacjami pozarządowymi odbyło się w dniu 
19.10.2023 r. W spotkaniu uczestniczyło dwóch przedstawicieli Rady Organizacji 
Pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 
programu. 
 
Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 13. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Pani Mroczkowska poinformowała, że w dniu 16.10.2023 r. został podpisany aneks z 
Zaborskim Towarzystwem Naukowym w związku ze zmianą dyżurów w dniu 19.10.2023 r.  z 
godzin od 14.00  do 18.00  na 15.00 do 19.00, zmiana godzin była spowodowana tym, iż radca 
prawny miał w tym dniu rozprawę, która się przedłużyła (nie było możliwości znalezienia 
zastępstwa). 
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Pani Sekretarz poinformowała, że jest problem z obsadzeniem dyżurów jeśli chodzi o pomoc 
prawną. Wyjaśniła, że stawki przez kilka lat nie były podnoszone. Dodała, że koszty dojazdów 
są bardzo duże i nie ma wystarczającej liczby adwokatów, którzy chcieliby pełnić dyżury. 
Nadmieniła, że jeden z radców zaproponował, iż może pełnić dyżur 8 godzinny, ale w jeden 
dzień, a nie jak pierwotnie zakładano w dwa dni po 4 godziny. Poinformowała, że stawka za 
godzinę dyżuru wynosi 63,51 zł. Dodała, że w kwestii dotyczącej organizacji dyżurów wysłano 
zapytanie do Wojewody Warmińsko – Mazurskiego oraz do Ministerstwa Sprawiedliwości. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze stanowiskiem 
Federacji Regionalnych Związków Gmin i Powiatów RP w sprawie stabilizacji dochodów 
jednostek samorządu terytorialnego oraz apelem w 25-lecie wprowadzenia fundamentalnej 
dla decentralizacji Polski - historycznej reformy administracyjnej i utworzenia 
samorządowych województw oraz powiatów. 
 
Stanowisko oraz apel stanowią załącznik nr 14. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami 
informacyjnymi Związku Powiatów Polskich. 
 
Biuletyny informacyjne ZPP stanowią załącznik nr 15. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


